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انگار در بازی های آسیایی همه ووشوکاران چینی باید طلا بگیرند

منصوریان: ثابت می کنم که نفر اول جهان هستم
پریســا غفاری / ملی پوش ووشوی ایران معتقد است سطح فنی مسابقات ووشو 
در بازی های آسیایی متفاوت از سایر رقابت هاست و برای موفقیت در هانگژو و 
کسب مدال باید شرایط فراهم باشد. الهه منصوریان که به همراه خواهرانش در 
انتخابی تیم ملی شرکت کرد و جواز اردو را گرفت، به خبرنگار »ایران« گفت: »در 
وزن 5۲ کیلوگرم علاوه بر من، آرزو سلیمی و ۲ سانداکار جوان حضور دارند. در ۶۰ 
کیلوگرم نیز خواهرانم )سهیلا و شهربانو(، صدیقه دریایی و یک ووشوکار جوان 
هستند. همه تلاش می کنیم تا مجوز حضور در بازی های آسیایی هانگژو را کسب 
کنیم. مسابقات ساندای بانوان در بازی های آسیایی تنها در همین ۲ وزن برگزار 
می شــود. البته فکر می کنم دوری از مســابقات روی عملکرد ساندای کاران تأثیر 
گذاشته و آنگونه که انتظار داشتم، حریفان نتوانستند برایم چالشی ایجاد کنند.« 
این ووشــوکار باتجربه با بیان اینکه شرایط بازی های آسیایی با هیچ رویدادی در 
ووشو قابل مقایسه نیست، ادامه می دهد: »سه بار در این بازی ها شرکت کرده ام 
و یک نقره و ۲ برنز گرفته ام. همیشــه هدفم رســیدن به مدال طلا بوده اما واقعاً 
بازی های آسیایی متفاوت است. شرایط داوری ها و نگاه ها به گونه دیگری است 
و انــگار چیــن باید همه طلاها را کســب کنــد.« منصوریان 
در ادامــه بیــان می کنــد: »به غیــر از اردوی ملــی، دو اردو 
و مســابقه اروپایــی را برنامه ریزی کــرده ام. قطعاً حضور 
در ایــن اردوهای اروپایی به ســود من اســت تا با قدرت 
بیشــتری آماده شرکت در هانگژو شوم. ۲۹ اسفندماه 
در هلند و ۱۵ خردادماه ســال آینــده در آلمان اردو 
و مسابقه دارم که امیدوارم با حمایت مسئولان 
فدراسیون مواجه شوم. می خواهم با قهرمانی 
در ایــن دو تورنمنــت، ثابت کنم کــه نفر اول 
جهان هســتم.« منصوریان با اشــاره به اینکه 
همــکاری اش با ســازمان مبارزات حرفــه ای در 
چیــن به اتمام رســید، می گوید: آنها مبلغ قــراردادم را 
افزایــش دادنــد اما تمدیــد نکردم. شــرایط قرنطینه و 
حضور در چین دشــوار اســت و از این پس در سازمانی 

جدید و اروپایی مبارزه خواهم کرد.«

استرالیا اولین حریف ایران در رقابت های مردان آسیا

شروع سخت هندبال
تیم ملی هندبال، بعد از  ورود پر دردسر به دمام عربستان، عصر امروز با شروع 
رقابت هــای قهرمانی مردان آســیا به مصاف اســترالیا می رود. در ایــن دوره ۱۶ 
تیم حضور دارند که دور مقدماتی در ۴ گروه چهارتیمی با هم رقابت می کنند. 
ملی پوشان ایران بامداد دیروز راهی دمام شدند که  صبح همزمان با تیم های 

ویتنام و اســترالیا وارد فرودگاه دمام شــدند، هرچند  عربستانی ها قبلاً استقبال 
خوبــی از تیم های وزنه بــرداری و تیم های اســتقلال و فولاد داشــتند، اما ظاهراً 
برای هندبالی ها خبری از اســتقبال نبود، هیچ، حتی در نبود مسئولان برگزاری 
مســابقات، برای صدور ویزا ملی پوشــان ایران را خیلی اذیــت کردند. آن هم با 
معطلی زیاد. تیم ملی هندبال ایران که در گروه B  با تیم های عربستان، استرالیا 
و هند همگروه است، ساعت ۱۸:۳۰ دقیقه عصر امروز  با شروع رقابت ها مقابل 
اســترالیا قرار می گیــرد. تیمی که دوازدهمی المپیک را در کارنامــه اش دارد و از 
ســال ۲۰۱۴ با تصمیم فدراســیون جهانی برای قطع  سهمیه مستقیم جهانی؛ 
اقیانوسیه، چاره ای جز رقابت با آسیایی ها نداشت. به هر حال شاگردان فرناندز 
امــروز رقابت های قهرمانی آســیا را با بازی ســختی شــروع می کننــد. البته تیم 
فرناندز بعد از بازی دوســتانه با دو تیم اســپانیا و لهستان پخته تر از قبل مقابل 
استرالیا قرار می گیرند. به طور حتم با انگیزه زیاد بازیکنان فرناندز برای پیروزی 

در اولین بازی، رقابتی جذاب از کار درمی آید.

بزرگان ورزش در تشییع و تدفین یزدانی خرم
مراســم تشــییع و تدفین پیکر مرحــوم محمدرضا یزدانی خرم رئیس اســبق 
فدراســیون های کشــتی و والیبال صبح دیروز برگزار شد . این مراسم با حضور 
جمع کثیری از مردم، مسئولان ورزشی، پیشکسوتان و قهرمانان در فدراسیون 
والیبال و مزار شهید گمنام فدراسیون کشتی برگزار و پیکر آن مرحوم در قطعه 
۱۰۳ بهشــت زهرا)س( به خاک سپرده شــد. محمد پولادگر، صالحی امیری، 
علی کفاشیان، جمشید تقی زاده، علیرضا دبیر، محمدرضا داورزنی، محسن 
مهرعلیزاده، سردار مشایخی، محسن کاوه، غلامرضا محمدی، عارف ربطی، 

محمد مشهدی آقایی، حسین رضازاده، عبدالحمید احمدی، باران چشمه، 
محمدحسن انصاری فرد و... در این مراسم حضور داشتند .

پنجمی شمشیربازی سابر در جام جهانی
تیم شمشیربازی سابر ایران در جام جهانی گرجستان پنجم شد.تیم ایران با 
ترکیب علی پاکدامن، محمد فتوحی و فرزاد باهر ابتدا فرانسه را با نتیجه ۴۵ 
بر ۴۲ شکست داد.سپس مصر را با نتیجه ۴۵ بر ۴۲ از پیش رو برداشت و در 
رده پنجم جام جهانی قرار گرفت.تیم ایران در این مسابقات ابتدا رومانی 
را شکست داد اما در مرحله یک چهارم نهایی به آلمان باخت و از رسیدن 
به نیمه نهایی و تلاش برای کسب مدال بازماند.تیم زنان سابر ایران هم در 

این رقابت ها در رده ۲۴ قرار گرفت.

فردا، رونمایی از سردیس طاهره طاهریان
 مراســم رونمایــی از ســردیس طاهــره طاهریــان چهره مانــدگار ورزش 
کشــور ساعت ۱۰ صبح فردا در سالن استاد فارسی آکادمی ملی المپیک 
برگزار می شود. این مراسم به پاس پنج دهه تلاش خالصانه و ارزشمند 
بــه جامعه ورزش کشــور، بخصوص توســعه ورزش قهرمانــی بانوان، با 

حضور جمعی از پیشکسوتان و مدیران ورزش کشور برگزار می شود.

حسین ساوه شمشکی بعد از صعود به المپیک زمستانی ۲۰۲۲:

برای احیای پیست شمشک سهمیه گرفتم
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حسین ســاوه شمشکی، سهمیه المپیک زمســتانی ۲۰۲۲ را از آن 
خــود کرد. آن هم در شــرایطی که هیچ کس فکــرش را نمی کرد او 
بــا بهترین امتیاز در رقابت های انتخابی، صاحب ســهمیه شــود. 
حالا او برای سومین بار در المپیک اسکی خواهد کرد. گرچه ساوه 
شمشــکی در گفت و گــو با خبرنــگار »ایــران« تأکید کرد کــه این بار 
انگیزه متفاوتی برای کسب سهمیه داشته است: »انگیزه مضاعف 
مــن بــرای تصاحب ســهمیه المپیــک زمســتانی، این بــود که به 
مسئولان یادآوری کنم شمشک مهد قهرمانی اسکی است. پیست 
اســکی شمشک چند ســال پیش تعلیق بود و مقطعی بازگشایی 
شــد اما هنــوز هم همــان مشــکل را دارد و رفــع آنها نــگاه ویژه ای 
می طلبد. من رئیس شــورای شــهر شمشــک و دربندسر هستم و 
انگیزه ام برای احیای پیست شمشک چند برابر است. می خواهم 
مسئولان صحبت های ما، مربیان و پیشکسوتان را بشنوند و پیست 

احیا شود.« او صحبت هایش را اینگونه ادامه داد: »کسی جز خودم 
فکــرش را نمی کــرد ســهمیه بگیرم. خــودم مطمئن بــودم چون 
برایش تلاش کردم و دو سال سخت تمرین داشتم. به حدی که از 
۱۲ ماه سال، ۱۱ ماه تمرین می کردم، هر روز، حتی مشغله کاری ام 
در شــورای شهر هم باعث نشــد، تمرینم قطع شود، شاید منظم 

نبود اما هر فرصتی داشتم، از تمرین غافل نمی شدم.«
همه تلاش او برای این بود که حسرت برایش نماند: »من 
می خواستم شرمنده خودم نباشم. به هر حال سهمیه المپیک 
اوج کار هــر ورزشــکاری اســت و مــن نمی خواســتم کوتاهــی 
کنم، همه هم و غمم تلاش برای تصاحب ســهمیه المپیک 
زمســتانی بود تا حســرت برایم نماند، خدا را شکر که شرمنده 
هــم نمانــدم.« به نظــر او پیســت شمشــک می توانــد دوباره 
بهترین پیست اسکی ایران و حتی خاورمیانه شود: »ما حالا که 

شورای شهر هستیم، می خواهم تریبون صدای مردم باشیم. 
امیــدوارم پیســت بــه شــهرداری واگذار شــود که بــا این 

اتفاق، شــک نکنید بعداز ۵ سال 
پیست شمشــک بهترین پیست 

ایران و حتی خاورمیانه شــود.« ســاوه 
شمشــکی امیــدوار اســت در المپیــک ۲۰۲۲ 

بهترین نتیجه را بگیــرد: »من تجربه حضور در 
دو المپیک زمســتانی را دارم، بــار اول المپیک 

نداشــتم،  مــن تجریــه چندانــی   ۲۰۱۲
دومیــن دوره هم ســوچی بــود اما از 

آن ۸ ســالی می گذرد، خدا را شکر 
مــن حالا تجربه خوبــی دارم و از 
لحــاظ تکنیکی و ذهنی به ثبات 

خوبی رســیده ام. امیــدوارم نتیجه خوبی بگیرم. البته اســکی 
ورزش ریســکی اســت و اتفاقــات لحظــه ای می افتد، 
نمی شــود گفت چه نتیجه ای می گیــرم، چرا که با 
کوچکترین اشــتباه، ثانیه ها را از دست می دهم. 
البتــه شــرایط آب و هوایی و برف هــم تأثیر گذار 
اســت، اما من در ۹ مســابقه انتخابی اول شــدم 
و ســه بار هــم دوم، با این شــرایط آمادگــی ام به 
ثبات ۹۰-۸۰ درصدی رســیده و ۱۰درصد مانده 
را هــم بــا تمرین در پیســت 
بازی ها اضافه می کنم 
و مطمئنــم نتیجــه 

خوبی می گیرم.«

فائزه زمانــی / کاپیتان و لژیونر تیم ملی 
کبــدی ایــن روزها درگیر لیگ ســتارگان 
اتراچالــی  کبــدی هنــد اســت. فاضــل 
کــه از مهره هــای تأثیرگــذار تیــم ملــی 
است، معتقد اســت تکرار مدال طلای 
بازی هــای آســیایی جاکارتــا در  هانگــژو 
هزینه دارد و حالا همه چیز به حمایت 

مسئولان از این رشته بستگی دارد.
اتراچالــی  در گفت وگــو بــا خبرنــگار 
لیــگ  در  حضــورش  دربــاره  »ایــران« 
ســتارگان هنــد توضیــح داد: »در حــال 
حاضر درگیر لیگ ستارگان هند هستم. 
ایــن مســابقات ۲ ســالی تعطیــل بود و 
حــالا بعد از این وقفــه با ۱۲ تیم درحال 
هــر ســال مســابقات  اســت.  برگــزاری 
در یــک دوره ۱۰۰ روزه برگــزار می شــد 
امــا امســال مســابقات بــه خاطــر کرونا 
فشــرده تر و در 7۰ روز برگــزار می شــود. 
همین فشــردگی، کار ما را ســخت کرده 
اســت و باعث شده تا هر ۲-۳ روز یکبار 
مسابقه بدهیم. امســال با تیم یومومبا 
یــا همــان تیــم شــهر بمبئــی قــرارداد 
جــدول  چهــارم  رده  الان  تــا  کــه  دارم 
هستیم. امسال تیم جوانی داریم، لیگ 
هنــد مثل لیــگ ایــران نیســت و ۲ تیم 
مستقیماً به فینال صعود کرده و از این 

طــرف هم 6 تیم برتر بعــد از اتمام 
رقابــت  بــه  دوبــاره  مســابقات، 
می پردازنــد و تیــم ســوم بــا تیم 
ششــم و تیم چهارم با تیم پنجم 

بــه رقابت می پرداختــه  تا تیم 
سوم مشخص شود.«

مطــرح  ملی پــوش 
کبدی از شــرایط ســخت 

بــا  ســتارگان   لیــگ 
شــیوع  بــه  توجــه 

هنــد  در  امیکــرون 
خبــر می دهــد: »با 
امیکــرون،  شــیوع 
هنــد  وضعیــت 

ب  خــو

نیست وما مجبوریم صد روزی تا پایان 
مســابقات لیــگ در قرنطینــه بمانیــم. 
اینجــا اجــازه خــروج از هتــل را نداریــم 
و حتــی ســالن مســابقات هــم داخــل 
خود هتل اســت. شــرایط ســخت است 
و حتــی اجازه دیــدن خانواده هایمان را 
هــم نداریــم و هــر روز باید تســت کرونا 
بدهیــم. حالا مثــل زندانیان هســتیم و 
به رغــم اینکــه در هتل تمــام امکانات 
و  فکــر  تمــام  و  دارد  وجــود  تفریحــی 
ولــی  اســت،  ذکرمــان روی مســابقات 
بازهــم حوصله مان ســر رفته و شــرایط 

سخت پیش می رود.«
او معتقد اســت بازیکنــان تیم ملی 
هنــد بــه رغــم اینکــه رقبای سرســخت 
ایران هســتند، بــا او رفتار خوبــی دارند: 
»به نظر مــن همه چیز به رفتار خودت 
بســتگی دارد. درست است که تیم های 
ایران و هند ۲ رقیب سرســخت هستند 
ولــی اینجــا مــن با همــه خوب هســتم 
و متقابــلًا بقیــه هــم با من خــوب رفتار 
می کننــد. بعد شکســت هنــد در فینال 
بازی های آســیایی جاکارتــا وقتی که به 
این کشور برگشتم، هندی ها کمی از من 
شاکی بودند که خب این طبیعی است 
چــون این رشــته  برایشــان یک مســأله 
حیثیتی به شمار می آید اما فارغ از 
مردم هند، بازیکنان با من 
خــوب بودند و 

هیچ اختلافی با هم نداشته و نداریم.«
بــه گفتــه اتراچالــی، باچــان بازیگــر 
مطــرح هنــد مالک یکی از باشــگاه های 
لیگ ســتارگان این کشــور است: »کبدی 
همان طــور  و  اســت  هنــد  اول  ورزش 
کــه عکــس فوتبالیســت ها در تبلیغات 
تلویزیونــی ایــران و بیلبوردهای ســطح 
شــهر هســت، اینجا عکس کبــدی کاران 
آنهــا  و  بــوده  شــهر  بیلبوردهــای  روی 
هســتند که در تمام تبلیغات تلویزیونی 
حضور دارند. سال های قبل که کرونایی 
وجــود نداشــت و ورود تماشــاگران بــه 
ســالن ها آزاد بــود، خیلــی از بازیگــران 
و هنرمنــدان مطــرح هنــد به تماشــای 
بازی ها می نشستند. آمیتا پاچان بازیگر 
مطرح هند خودش مالک یک باشــگاه 
کبدی در لیگ ســتارگان است و پسرش 
مدیریــت ایــن تیــم را برعهــده دارد که 
همین باعث می شد تا همیشه در سالن 
مسابقات حضور داشته باشند، از طرفی 
ســلمان خــان، شــاهرخ خان، امیرخان 
و خیلــی دیگــر از بازیگران مطــرح هند 
همیشــه به ســالن کبدی می آمدند و به 

تشویق و تماشا می پرداختند.«
او معتقــد اســت حالا شــرایط برای 
تکرار طلا در بازی های آســیایی سخت 

از  دیگــر  تعــدادی  و  »مــن  اســت: 
در  حاضــر  حــال  در  ملی پوشــان 

لیــگ ســتارگان هند مشــغول 
هستیم و در اردوهای تیم 

ملــی حضــور نداریــم امــا تــا جایــی که 
خبــر دارم تــا بــه حــال 5-4 اردو برگزار 
شــده و ملی پوشــان زیرنظر مازندرانی 
ســرمربی تیــم ملــی در حــال تمریــن 
هســتند.ما هــم اوایل اســفند بــه ایران  
برمــی گردیم و احتمالاً از اواخر این ماه 
یــا اوایل فروردین به اردوهای تیم ملی 
اضافــه می شــویم.من معتقــدم مدال 
طلا خــرج دارد واگر بهــای آن پرداخته 
شــود، باز هــم می توانیــم در بازی های 
آســیایی طــلا گرفتــه و دبــل کنیــم امــا 
بایــد هوای بازیکنان را داشــته باشــند و 
حداقل ۲دســت لباس، مــکان تمرینی 
و حقــوق خــوب در اختیار ملی پوشــان 
بگذارنــد نــه اینکــه روزی ۲۰ تومــان به 
عنوان حــق اردو کــف دســت بازیکنان 
بــا روزی  بــار می تــوان  یــک  بگذارنــد. 
یــک وعــده  صبحانه، ناهار و شــام طلا 
گرفت اما تکرار این مدال با این شرایط 
ســخت اســت. بــا آمادگی ای کــه من از 
بازیکنــان هنــد می بینــم، گرفتــن طــلا 
در  هانگــژو واقعاً ســخت اســت. کبدی 
قدمــت زیــادی در هنــد دارد و اگر آنها 
۲ مــاه تمریــن می کنند مــا باید حداقل 
یــک ســال تمرین کنیــم تا به پــای آنها 
برســیم. ۱۲ ســال به مــا فقط 
یک وعده صبحانــه، ناهار 
و شــام دادنــد و گفتند برو 
طلا بگیر. در کل امیدوارم 
مســئولان  نــگاه 
ورزش کشــور بعد 
افتخارآفرینــی  از 
ملــی  تیم هــای 
کبــدی در بازی های 
جاکارتــا  آســیایی 

عوض شده باشد.«

مالک یکی از باشگاه های لیگ ستارگان کبدی هند »آمیتا باچان« است

اتراچالی: دبل طلا در  هانگژو خرج دارد
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اگر به یک نفر از ما ویزا ندهند قطعاً به امریکا نمی رویم

دبیر: گرین کارتم 7 سال پیش باطل شد

رقابت هــای قهرمانی کشــتی آزاد بــا چرخه انتخابی جدیــد در گرگان به 
پایان رسید و آزادکاران هم برای دریافت ویزای امریکا به دوبی رفتند اما 
رســانه های غربی همانند فاکس نیوز با دادن اخبار کذب حاشــیه هایی را 
برای کشتی آزاد و علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی به وجود آوردند. 
بر این اســاس رئیس فدراســیون کشتی در نشســتی با رسانه ها به تمامی 
شنیده ها پاسخ داد. او در ابتدا به درگذشت حاج محمدرضا یزدانی خرم 
اشاره می کند: »ابتدا جا دارد درگذشت حاج محمدرضا یزدانی خرم یکی 
از مدیران توانمند ورزش کشــور را خدمت جامعه بزرگ کشتی و ورزش 
کشــور تســلیت بگویم.« او در ادامه از برگزاری خوب چرخه انتخابی تیم 
ملی صحبت می کند: »چرخه انتخابی تیم ملی باعث شــد رقابت های 
قهرمانی کشــور به  عنــوان مرحله اول آن، از بیشــترین اهمیت برخوردار 
باشــد و کشــتی گیران بدانند که اگر می خواهند صاحب دوبنده تیم ملی 
شوند باید از این مسابقات شروع کنند. البته متفاوت بودن شرایط کشتی 

آزاد و فرنگی و  چرخه انتخابی این دو با هم متفاوت است.«
علیرضا دبیر با اشــاره به علاقه شــخصی اش به ســپهبد شــهید حاج 
قاســم ســلیمانی هم می گوید: »وقتی عکس این مرد بــزرگ را در اتاقم 
قــرار دادم و جلــوی چشــم و مقابــل میــز کارم قــرار دارد یعنــی اینکه به 
مکتب ایشــان اعتقاد دارم و دوســت دارم که در مکتب وی حرکت کنم. 
افتخــار می کنــم کــه در مکتب حاج قاســم ســلیمانی گام بر مــی دارم.« 
رئیس فدراســیون همچنین در مورد حواشی درست شــده در مورد سفر 
ملی پوشــان بــه امریــکا می افزایــد: »از همین جــا اعلام می کنم کــه ما با 
دعوت فدراســیون کشــتی امریکا برای یک مســابقه دوســتانه بــه آن جا 
می رویم و این دوســتی بین تمامی کشــتی گیران دنیا وجــود دارد و اینها 
نباید سیاســی شــود. اگر به هر یک از کشــتی گیران و همراهان تیم ما ویزا 
و روادیــد ندهنــد تیــم مــا در این مســابقات شــرکت نخواهد کــرد، اما ما 
حاضریم در ایران میزبان تیم امریکا باشیم و رفتار بسیار دوستانه ای نیز 
با آنها خواهیم داشــت.« اما او نسبت به بحث گرین کارت امریکایی اش 
واکنش نشــان می دهد: »واقعاً متأســفم برای کســانی که حتی در جعل 
کــردن هم کارشــان را بلد نیســتند، همان طور که در تصویر انتشــار یافته 
می بینید سن بنده را بالای ۸۰ سال و جنسیت مرا نیز زن زده اند، این یک 
کپی ناشیانه از یک گرین کارت فرانسوی بوده، ضمناً گرین کارتم 7 سال 
پیش باطل شــده است. گرین کارت تابعیت نیست و فقط به  عنوان ویزا 
محسوب می شــود.« رئیس فدراسیون درخصوص مشکلات پیش آمده 
بــا کمیته ملی المپیــک هم می گوید:»هنــوز هم معتقــدم در انتخابات 
کمیســیون ورزشکاران کار مهندسی انجام شــده و من در مورد انتخابات 
کمیته در اسفندماه صحبت هایی خواهم داشت چرا که قبلًا خودم عضو 

کمیسیون ورزشکاران بودم و به تمامی موضوعات تسلط کامل دارم.«

مهــری رنجبر/ بعــد از ۱۲ روز هنوز خبری از حکم ریاســت هادی 
ســاعی برای فدراســیون تکواندو نیســت. اتفاقی که حالا شائبه 
ابطال انتخابات فدراســیون تکوانــدو را به وجود آورده اســت. 
قصــه از اینجا شــروع می شــود کــه مجمــع انتخاباتــی ۵۷ نفره 
فدراســیون تکوانــدو، ۱۵ دی ماه هادی ســاعی را بــا ۲۹ رأی برای 
ریاســت چهارســاله فدراســیون انتخاب کرد. در حالــی که همه 
توقع داشتند ســه روز بعد، یعنی از شنبه ۱۸ دی ماه ساعی 
بــا حکم امضــا شــده اش، روی صندلی ریاســت 
بنشــیند، اما خبری نشد، در حالی که 
محســن رضوانی و حسین ثوری 
رؤســای شــنا و بوکــس دیرتر 
دوبــاره  ریاســت  بــرای 
انتخاب شدند اما 
ن  حکم شــا
وزیــر  را 

ورزش و جوانــان زودتــر امضــا کــرد، حتی رقیبــش محمدرضا 
پولادگــر هم حکم معاونت توســعه ورزش قهرمانی را گرفت و 
در وزارت ورزش دست به کار شد.  تعویق امضای حکم ریاست 
هادی ســاعی، بحث های زیــادی را به راه انداختــه، از یک طرف 
بحــث  انتخاب رئیس به شــرط نصف به علاوه یــک رأی مجمع 
مطرح می شــود و اینکه ۲۹ رأی مجمع، به اضافه یک ندارد. چرا 
که نصف ۵۷ رأی، ۲۹.۵ می شود و نیم رأی در مجمع معنا ندارد، 
از طرفی خیلی ها به بنیامین شــکوه فر معــاون پارلمانی وزارت 
ورزش و رئیس مجمع تکواندو به دلیل امتناع از دادن رأی انتقاد 
می کنند. البته چند روز پیش بعضی اعضای مجمع که مخالفان 
هادی ساعی و موافقان پولادگر هستند در نامه ای به وزیر ورزش 
و جوانان درخواســت توقف صدور حکم هادی ســاعی را دادند 
که البته بین امضاکنندگان نامه، چند نفر از کارمندان فدراسیون 
هم  هستند. اما نکته مهم تر اینکه درخواست توقف صدور حکم 
خلاف قوانین بوده و هیچ کجای اساسنامه جدید فدراسیون های 
ورزشــی و حتی دســتورالعمل پیوســت آن چنیــن اختیاری به 
وزارت ورزش نداده اســت. طبق نص صریح اساسنامه، وزارت 
ورزش هیچ دخل و تصرفــی نمی تواند در نتیجه مجمع 
داشــته باشــد و تنها مرجع ابطــال و حتی صدور 
دســتور توقــف حکــم صرفــاً در صلاحیت 
دیوان عدالت اداری است. البته از طرف 
دیگر بعضــی اعضای مجمــع موافق 
ریاست هادی ساعی معتقدند وزیر 
ورزش و جوانان  باید زودتر حکم  
ریاســت ســاعی را امضا کند، 
چرا کــه فدراســیون کار زیادی 

دارد و بایــد برای مســابقات و مهمتــر از آن بازی های کشــورهای 
اســلامی و  بازی های آســیایی ۲۰۲۲ هانگــژو کار را شــروع کند. هر 
چند یکی از نزدیکان وزیــر ورزش و جوانان در این باره می گوید: 
»به خاطر قضیه نصف به اضافه یک رأی و تشــخیص صحت و 
سقم این قضیه را به دفتر حقوقی نهاد ریاست جمهوری ارجاع 
داده انــد و منتظر جواب هســتند. هــر چند ۲۹ رأی بــرای انتخاب 

هادی ساعی کفایت می کند.«
ë ساعی: بازنده ها دنبال ابطال انتخابات هستند

هادی ساعی رئیس منتخب مجمع فدراسیون تکواندو هم 
نمی داند چرا حکمش امضا نشده است . او به خبرنگار »ایران« 
گفــت: »حکم من هنوز نیامده اســت و نمی دانم چرا، به نظرم 
باید این ســؤال را از وزارت ورزش بپرسید. من که با وزارت زاویه 
ندارم و فکر نمی کنم وزارت هم با من مشــکلی داشته باشد.« او 
معتقد است هرکسی اعتراض دارد، می تواند به مراجع قضایی 
شــکایت کند: »بعضی ها وقتی می بازند دنبال ابطال هستند یا 
معترض می شوند، قبلًا هم اتفاق افتاده و اولین بار نیست. آنها 
که ذینفع هستند می توانند شــکایت کنند. چرا که نه من مرجع 
قضایی هستم و نه وزارت ورزش.« هادی ساعی اما حرف از صبر 
می زند: »من بدون قضاوت کســی، تنها صبــر می کنم. صبوری 
برای من سخت نیست، شــاید جامعه ورزش اذیت شوند، اما 
مــن صبرم زیاد اســت. امیدوارم هــر اتفاقی می افتــد به صلاح 
تکوانــدو باشــد.« او تنها نگــران زمان اســت که بــرای میزبانی 
رقابت ها از دســت مــی رود: »تنها نگرانی من، نداشــتن وقت 
برای مســابقات است. تکواندو برای چند مســابقه زیر فشار قرار 
دارد. مسابقات سخت و بزرگی که اگر نتوانیم خوب برگزار کنیم 

برای آبروی ایران خوب نیست.«

۱۲ روز بعد از انتخاب هادی ساعی، هنوز خبری از حکم ریاست نیست

ابطال انتخابات یا امضای حکم؛ مسأله این است


